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Notulen van de vergadering van de Adviesraad Sociaal Domein dd 20 mei 2022 
 
Aanwezig: Narda Vermeulen (voorzitter), Roy Roffelsen, Hennie Velzel, Anne van Assema, Michel Klooster, Julia Kuil, 
Frits Louwersheimer, Sandra Bom, Louise Manhave 
Notulist: Liesbeth Rijken-Kralt (secretariaat ASD) 
Aanwezig als toehoorder: Gerrit vd Berg, bestuurslid scwo 
 
1. Welkom en mededelingen 
Narda  heet de aanwezigen van harte welkom. Ook welkom aan Gerrit vd Berg en de twee nieuwe leden Sandra en 
Louise. Na een voorstelrondje vertelt Narda iets over de werkwijze en doelstelling van de ASD. 
 
2. Vaststellen agenda 
Geen aanvullingen/ opmerkingen. 
 
3. Notulen dd 22 april 2022: 
Geen op- of aanmerkingen. 
Naar aanleiding van de notulen het volgende: op de vraag van Narda een de contactambtenaar hoe de gemeente 
Wormerland staat tov de kledingbank Zaanstreek en of er wel of geen subsidie wordt verleend, is nog geen reactie 
gekomen. 
Het visiedocument Sociaal Domein is ontvangen en doorgestuurd naar de leden. 
 
4. Postlijst: 
Er ontbreekt een stuk. Loes Keijzer, beleidsambtenaar Jeugd, heeft het stuk ‘nadere regels op verordening Jeugdzorg’ 
gemaild dd 12 mei. Dit is doorgestuurd naar de leden. 
 
De Koepel Adviesraden organiseert meerdere webinars. Narda heeft zich aangemeld voor de webinar ‘bewegen’.  
Louise heeft zich aangemeld voor de webinar opvang asielzoekers en vluchtelingen. 
Voor trainingen door de Koepel kunnen leden zich aanmelden. Het is goed dit vooraf aan te geven zodat het 
gecoördineerd kan worden. Soms zijn er behoorlijke kosten mee gemoeid. De gemeente kan die vergoeden maar 
enige kostenbewaking is op zijn plaats.  
 
5. Berichten, signalen uit het veld 
Twee leden hebben de participatiebijeenkomst integraal beleidskader sociaal domein gemeenten Oostzaan en 
Wormerland bijgewoond in de Stoomhal. De opkomst viel tegen, 30 bezoekers op ruim 100 uitnodigingen. De 
organisatie was prima van opzet. Het doel was input ophalen voor de nota integraal beleid. De presentatie die 
hierover is gegeven is doorgestuurd naar de leden ASD. In 3 tafels werd gesproken over aantal onderwerpen. Hier 
bleek o.a.  

• dat men elkaar in de uitvoering van het werk prima weet te vinden en er integraal wordt samengewerkt. De 
struikelblokken liggen in de back-office. Of men elkaar kan vinden hangt af van personen. Het samenwerken cq 
integraal werken moet structureel worden. 

• Er is zorg uitgesproken over het wegvallen van hulp aan jeugdigen die 18 jaar geworden zijn.  

• Er is sprake van een capaciteitstekort en veel wisselingen in het ambtenarenapparaat. 
We zijn nieuwsgierig naar de uiteindelijke nota en hoe de aanbevelingen en opmerkingen daarin verwerkt zijn.  
 
Terugkoppeling webinar Koepel over participatie: 
De getoonde PP presentaties is naar ieder doorgestuurd ter kennisname. De discussie die volgde werd gekenmerkt 
door klagende ASD leden elders uit den lande. Veel negativiteit en de discussieleiders bogen de discussie niet terug 
naar het onderwerp. De webinar was voor Anne die deelnam teleurstellend qua inhoud en kwaliteit.  
 
6. Beleidsambtenaar Jeugd 
Het jeugdbeleid is weer volop in beweging. De staatssecretaris heeft een brief geschreven over voorgestelde 
hervormingen in de jeugdzorg, en dan met name de specialistische, intensieve jeugdzorg. Op verschillende niveau’s 
gaat het één en ander op de schop. Voor wat betreft het gemeentelijk niveau is het afwachten tot de nieuwe coalitie 
is gevormd en welke afspraken daarin gemaakt zijn mbt jeugdzorg. 
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Met name de positie van de gezinscoaches is kwetsbaar. Het project is geborgd voor het jaar 2021 en 2022. Er 
verschijnt binnenkort een rapport over hun inzet waarin een groot accent op de kwaliteit. De inzet van de 
gezinscoaches wordt als zeer waardevol ervaren. 
 
De staatssecretaris benadrukt dat de Jeugdwet zo breed wordt ingezet dat bureaus die preventieve hulp bieden de 
pan uit rijzen ten koste van specialistische hulp. In Wormerland zijn strakke eisen gesteld aan deze bureaus.  
Uitgangspunt is de eigen kracht van het gezin en het kind en niet elk gedrag of gevoel problematiseren.  
 
Hoe gaat Wormerland om met eventuele eigen bijdrage voor hulp? Insteek is dat geld nooit een reden mag zijn hulp 
die wenselijk is niet aan te bieden.  
 
Hoe is de kwaliteit geborgd? én Hoe controleer je de doorlooptijd? Ofwel dat cliënten niet langer dan nodig hulp 
ontvangen?  
Er zijn heldere kwaliteitskaders gesteld aan de aanbieders van zorg. Deze kaders worden bewaakt door 
contractmanagers die maandelijks dan wel per kwartaal in gesprek gaan met de aanbieders. 
 
De Jeugdzorg is in Wormerland goed georganiseerd. Wat is lokaal nodig om niet in de rode cijfers te komen. Vanuit 
het onderwijs kan preventief gehandeld worden. Er is een nieuwe collega aangesteld die de relatie onderwijs-
jeugdhulp gaat verbeteren.  
 
7. Contactambtenaar Leonie Kelder 
Vanwege de nieuwe leden en gast stelt Leonie zich uitgebreid voor. Ze heeft nog steeds een dubbele taak ivm opvang 
Oekraïners. Er zijn veel nieuwe collega’s gestart, nu wordt gezocht naar teamleiders die alles in goede banen kunnen 
leiden zodat de andere zich vooral met de uitvoering bezig kunnen houden.  
 
De 2e participatiebijeenkomst voor professionals is gehouden in Oostzaan. Nu volgen bijeenkomsten met burgers die 
hiervoor persoonlijk worden uitgenodigd via diverse netwerken. Leonie zal Michel uitnodigen een bijeenkomst bij te 
wonen.  
De coalitiebesprekingen zijn in een afrondende fase. 
Opvang Oekraïners: elke nacht zijn er 40 a 100 slaapplaatsen bezet. Men wordt na 1 of 2 nachten doorgeplaatst. 
Daarnaast dient Wormerland plekken te creëerden voor langdurige opvang. Voor mensen die langer in Wormerland 
zullen verblijven zijn er veel vrijwilligers beschikbaar om hen te begeleiden. 
De GGD heeft een speciaal team opgezet voor vaccinatie van kinderen en voor psychosociale ondersteuning. 
 
Er wordt naar gestreefd dat de sporthal in het nieuwe seizoen weer beschikbaar is voor de lokale sprotverenigingen.  
Men is druk op zoek naar een alternatieve locatie in de regio. 
 
De vraag mbt de kledingbank is doorgestuurd naar een collega. Leonie zal informeren naar een antwoord. 
 
8. Vacature 
Ieder houdt ogen en oren open en probeert geschikte mensen te motiveren. Een ervaringsdeskundige zou een goede 
aanvulling zijn gezien de samenstelling van de Adviesraad nu.  
 
9. Rondvraag 
De vergaderdata op de website zijn verouderd. Liesbeth onderneemt actie. 
 
Wormer, 23 mei 2022 
 
Liesbeth Rijken-Kralt, secretariaat ASD 
 
Signaal en Aktielijst  
 

Datum Signaal Aktie 
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26-6-2020 Gezondheidsbeleid, o.a. gezonde leefstijl, 
tegengaan overgewicht bij kinderen en 
volwassenen 

N. Minneboo 
Geagendeerd voor 26 augustus 

26-2-2021 Onderzoek GGD Amsterdam naar inzet 
huishoudelijke hulp 

Allen 

26-11-2021 Advies beleidsplan schuldhulpverlening voor 12 
januari 2022, is uitgesteld 

Joyce Croese 

26-11-2021 Verordening leerlingenvervoer – tzt beleidsregels 
doornemen 

 

 
 
 
 
 
 


